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Írásbeli kérdés

Dr. Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a vidékfejlesztés i
miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium irányítójáho z
„Mikor fejeződik be a gazdák AKG támogatásainak kifizetése?” címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Ez év januárban indult el a tavaly beadott Agrár-környezetgazdálkodási támogatások
kifizetése. Erre a jogcímre 3407 kérelmezőnek összesen 5,24 milliárd forintot utal az MVH .
Sok gazdálkodó azonban a mai napig még nem kapta ezt meg .

A termelők már nagyon várják a kifizetéseket . Fel kell készülniük a tavaszi indulásra,
beszerezni a vetőmagot, növényvédő szert, műtrágyát, és a sok csapadék miatt elmaradt őszi
talajmunkákat is be kell pótolniuk . A gazdák esetében most nagyon igaz az a mondás, hogy
kétszer ad, aki gyorsan ad .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt években mindeni – köztük az akkori ellenzék képviselői – jogosan kritizálta
a Minisztériumot, hogy csak az év utolsó napjaiban utalja az EU-s támogatások jelent ős
részét . Akkor az Önök Kormánya miért késlekedik még tovább, mint az el őző? Miért vernek
ezzel is újabb szeget a magyar mezőgazdaság koporsójába ?

Kérdezem tehát Miniszter Úrtól : Mikor fejeződik be AKG támogatások kifizetése ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2011 . február 17 .

Szávay István

Országgyűlési képviselő
Jobbik Magyarországért Mozgalom
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